
Fra:                                  monokle <monokle@online.no> 

Sendt:                             lørdag 28. august 2021 10:25 

Til:                                   postmottak 

Emne:                              Høyhuset ved fossen. 
  

Synes det er viktig å ta vare på den stilen som er på øya i dag. Høyhuset blir en helt feil arkitektur 

blandt dagens bebyggelse. Fossen er turistenes trekkplaster i dag, ett høyhus vil derimot virke 

motsatt, kaldt og skyggefullt. Håper kommunen snur i denne saken, å går for ett alternativ alle 

kan være fornøyd med.  
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